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Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 
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Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

Pensionärsrådets sammanträde  

den 1 april 2019 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande 

Berit Johansson, vice ordförande 

SPF Farsta 

PRO Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta 

Ing-Marie Svensson SPF Sköndal 

 

Ersättare 

 

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Wåge Johansson 

Sven-Göran Svanborg 

PRO Sköndal 

PRO Farsta 

Christina Johansson SPF Farsta 

Yvonne Algård 

 

SPF Sköndal 

Förhinder 

Gun-Britt Dahlberg 

 

Tjänstepersoner 

 

PRO Farsta 

Jonas Wilhelmsson 

Maria Premfors 

 

 

Christina Österling § 2 

Anita Cronholm     § 2 

Avdelningschef 

Sekreterare, 

verksamhetscontroller  

 

Strateg, Äldreförvaltningen 

Strateg, Äldreförvaltningen 

   

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

Ordförande    Vice ordförande
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av 
justerare och tid för justering, anmälan av 
protokoll från förra sammanträdet 
Dagordningen godkändes.  

Protokollet justeras av Alexandra Posacki och Berit Johansson 

den 3 april 2019.  

 

Protokollet från rådets sammanträde den 25 februari 2019 

anmäldes och lades till handlingarna. 

§ 2 Besök 
Christina Österling och Anita Cronholm, strateger 

Äldreförvaltningen, informerar rådet om Kundval hemtjänst.   

Strategerna informerar rådet om ansökningsprocessen, 

handläggning av ansökningarna och vad som ingår i 

uppföljningen av de företag som driver hemtjänst.  Strategernas 

presentation biläggs protokollet, se bilaga 2. Rådet frågar 

strategerna om de har möjlighet att komma på besök i 

pensionärsföreningarna för att informera om Kundval hemtjänst.  

Pensionärsföreningarna är välkomna att höra av sig med inbjudan 

till strategerna. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet torsdag 
den 11 april 
Ärende nr 8: Trafikförändringar i SL-trafiken och 

Waxholmsbolagets trafik 2019/2020. Svar på remiss från 

kommunstyrelsen 

Rådet ansluter på förvaltningens svar på remissen. Samtidigt 

efterlyser rådet ett klargörande om befintliga busshållplatser 

kommer att förändras i samband med detta förslag. 

 

Ärende nr 11: Detaljplan för del av fastigheterna Bjurö 1 och 

Farsta 2:1 m fl i Farsta strand 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag med följande 

kommentarer. 

Rådet anser det negativt att grönområdena minskat till följd av 

förtätningen. Rådet uppmärksammar att funktionsnedsattas behov 
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har tillgodosetts men påpekar att behovet av olika boendeformer 

för äldre som inte är i behov av vård och omsorg samt äldres 

behov av närparkering inte tas upp i detaljplanen. 

 

Ärende nr 12: Patientsäkerhetsberättelser 2018 för särskilda 

boenden i kommunal regi och på entreprenad 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Rådet framför att det var imponerande och fint att läsa om hur 

arbetet bedrivits för att nå en ökad patientsäker hälso- och 

sjukvård och lyfter fram patientsäkerhetsberättelsen för Veckobo 

och Ängsö som ett gott exempel. Vidare framförde rådet att det i 

patientsäkerhetsberättelserna är positivt att informationen återges 

i löpande text och inte i tabellform. Informationen blir mer 

tillgänglig på sådant sätt. Rådet framför att när specifika termer 

och begrepp som fall, avvikelser och händelser används är det en 

fördel om de definieras för att ge en ökad tydlighet, en 

uppfattning förvaltningen delar. 

§ 3 Information från förvaltningen 
Jonas Wilhelmsson informerar om att Socialstyrelsens nationella 

undersökning Vad tycker de äldre om äldreomsorgen 2019 nu är 

aktuell att besvara för de medborgare som fått enkäter skickade 

till sig. För att skapa en tydligare helhetsbild om verksamheterna 

kommer resultat framöver att vägas samman från 

brukarundersökning, verksamhetsuppföljning och 

individuppföljningar till en samlad bedömning. Om 

äldreförvaltningen genomfört kvalitetsobservationer och 

inspektioner ska även resultat från dessa vägas samman med 

övriga resultat. 

 

Maria Premfors informerar om och delar ut ett remissmaterial 

som handlar om en policy för stadens användande av sociala 

medier. Stadsdelsnämnden kommer att behandla remissen vid 

sammanträdet den 19 juni och rådet ges möjlighet att framföra 

synpunkter vid sitt nästa sammanträde den 13 maj. Därefter får 

rådet förvaltningens färdiga tjänsteutlåtande vid sammanträdet 
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den 10 juni då ärendena till nämndsammanträdet den 19 juni 

diskuteras.  

 

Rådet informeras även om att en ny anhörigkonsulent rekryterats 

som kommer att efterträda Birgitta Livgård Andersson som under 

våren går i pension. 

§ 4 Genomgång av balanslista 
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga 1. 

§ 5 Övriga frågor  
Rådet önskar komplettera sekreterarens befintliga 

kontaktuppgifter med telefonnummer till respektive 

ledamot/ersättare och överlämnar en lista med aktuella 

telefonnummer. 


